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 یتعالبسمه

 

90/21/00جلسههیأتمدیرهدورههشتمبهتاریخهشتمینوکصدیمذاکرات

 

 جلسه با تلاوتی از قرآن کریم آغاز گردید.

مهندسالهیفر:

 هان ای پسر بکوش که روزی پدر شوی                                                 در مکتب حقایق پیش ادیب عشق   

 تا کیمیای عشق بیابی و زر شوی                                               دست از مس وجود چو مردان ره بشوی

 

سلامتی و سربلندی و آرزوی  قدرم گرانبه همه همکاران پدر  مقام بزرگداشتع( و روز ) یعلحضرت  نیرالمؤمنیامضمن تبریک خجسته میلاد مولود کعبه 

محترم اداره کل راه و شهرسازی  هیأت مدیره و بازرسان محترم و نمایندگان البدل یعلاعضای اصلی و بزرگواران و عرض سلام و احترام خدمت  تک تکبرای 

 نودونهو  و سیصد هزار کیسال  اسفندماهرا در تاریخ نهم  ساختمان استان تهران یمهندس نظامو هشتمین جلسه سازمان  کصدیکنیم  استان تهران آغاز می

 .میهستدر خدمت آقایان کریمی آنچه، مهندس خطیبی و بنده خورشیدی. با مطالب پیش از دستور 



سخنانپیشازدستور:



 ولی کماکان اقدامی صورت نگرفته و حل نشده است. کنم که قبلاً نیز مطرح کردم به چند مورد اشاره می :آنچهیمیکرمهندس

در اختیار هیأت مدیره  شدنش  مطرحنکرده است؟ چرا لیست، علت و تاریخ   آیا سازمان در شورای انتظامی از شخصی شکایت یجعفرریمآقای مهندس 

 سازمان قرار نگرفته است؟

 کارتابلی برقرار گردد. صورت بهلازم است ارتباط بین ناظران 

ای  شود. اگر نیاز است نماینده شما فرمودید که پیگیری انجام می یجعفر ریمحث خروج از ظرفیت برای مهندسان برق و مکانیک قبلاً مطرح گردیده و آقای ب

 .دیینمااز هیأت مدیره در رشته برق و مکانیک برای پیگیری موضوع انتخاب گردد لطفاً اقدام 

با عنوان نقشه اجرائی، نقشه دیگری است.  یا نقشهدر اطراف تهران مهندسان در معذوریت قرار دارند. برای صدور جواز یک نقشه است و برای مرحله اجرایی 

کند و  ر و امضاء نمینقشه را مه کس چیهآید  شود. شهرداری هم به هر طریقی که با مالک کنار می برای جواز چهار طبقه است و در حین اجرا شش طبقه می

گردد. مهندس  کند که وجود خارجی در سیستم ندارد و صرفاً توسط مالک ارائه می می شناسد، ناظر بر نقشه اجرایی نظارت شهرداری نقشه را به رسمیت نمی

ناظران هنوز روی روال قرار نگرفته است و کماکان مهندسان بابت اینکه عدم دریافت  الزحمه حقپرداخت  دهد. ناظر خارج از جواز نظارت را انجام می

بندی برسند و  به جمع خصوص نیابحث شهریگ به کجا انجامید؟ قرار شد واحد حقوقی سازمان و شورای مرکزی طی نشستی در  الزحمه شکایت دارند. حق

 فرمائید.نتیجه به شورای مرکزی ارسال گردد. نتیجه را اعلام ب

 

در هیأت رئیسه دو بار مطرح شد که حسابرس داخلی مشکلاتی که در روند مالی سازمان وجود دارد را گزارش نموده است و قرار بود در  مهندسخطیبی:

 در خصوصگزارش حسابرس  ها، نگاری بار درخواست بنده چه در پیش از دستور و چه در نامه نرغم چندی اولین جلسه هیأت مدیره موضوع مطرح گردد. علی

 گردد.هم باید در صحن هیأت مدیره مطرح  مشکلات مالی سازمان در صحن هیأت مدیره مطرح نگردیده است. از طرفی گزارش حسابرس ویژه دوره هفتم

 

 

 



 

2 
 

 

 

 

موضوع باید در دستورات هیأت مدیره قرار  نارائه نمودند قطعاً ای خصوصنیاتوضیحات شفاهی در  این یآمردر آخر سال و پایان دوره قرار داریم، آقای مهندس 

 گیرد.

باشد. رئیس محترم قبلی، آقای مهندس سعیدیان هم  اید در دست اقدام می شما نوشته یجعفر ریممالی سازمان است که آقای  امورموضوع بعدی تعهدی کردن 

انجام نگرفته  خصوص نیاش هم که بنده پیگیری کردم هیچ اقدامی در صورت نگرفته است. تا ده روز پی خصوص نیاگفتند در دست اقدام است. اقدامی در  می

 است.

 ها ابلاغ گردید؟ انجام شد؟ اظهارنامه ها تیشکاقرار دارد؟  یا مرحلهگزارش مالیاتی سازمان در چه 

توانست  ما می کار نیتر کوچکایم جزء وظایف هیأت مدیره بوده است، اما  ایم. اگر کار کوچکی هم انجام داده برای اعضا انجام نداده یچنان آندر دوره هشتم کار 

و  واحد خدمات مهندسی گردد.  باشد. در ابتدای هیأت رئیسه سال سوم گفته شد تا دهم بهمن، بیستم بهمن، دهم اسفند پرداخت می ها الزحمه حقپرداخت 

IT ،درست است ولی  ،هزار رکورد رفته 01اینکه  اییمپرداخت کنیم صادقانه اعلام نمرا ها  الزحمه حقتوانیم تا آخر سال  دچار مشکل هستند اگر ما نمی الآن

ها انجام شده پس مشکل حل شده است. میزان  انجام نشده است. این وهم ایجاد نشود که چون بخشی از پرداخت  ها التفاوت ای از تمدیدها و مابه حجم عمده

 ها زیاد است. گروه اعتراضات در

 .دیینماریگ اعلام هگفتند گزارشی در خصوص ش آنچه یمیکرکه آقای  طور همان

باشد، اگر فرصت برای دستورات مطروحه در هیأت مدیره زیاد است. اگر دستورات زیاد است بدان معنی است که هیأت مدیره در حال انجام و بررسی امور می

و در این دوره  مانده یباق. دستورهایی از ریاست آقای مهندس سعیدیان ییمبرگزار نما العاده فوقکنم جلسات  بررسی این حجم از دستورات نیست پیشنهاد می

به جهت تسریع در بررسی  کنم یمنیز هنوز بررسی نگردیده است. با این روال تا اردیبهشت سال آینده هم به بررسی دستورات نخواهیم رسید. خواهش 

دهیم ولی خروجی هیأت مدیره سه ماه دستور تکراری در جلسات  می «جهاد ادامه دارد»شعار  همه نیا را بپذیرید. العاده فوقدستورات درخواست تشکیل جلسه 

 مدیره است.هیأت 

 

و  شهرسازیماه به ایشان گفتم برویم نزد معاونت  . در تیرام نمودهسعیدیان، موضوع جوش و بتن را مطرح مهندس آقای  ی از ابتدای دوره مهندسالهیفر:

حل  مسئلهشود. بنده گفتم با این روند  جوش و بتن حل می مسئلهبه نتیجه برسد  نامه تفاهم. گفتند اگر ییماستان تهران و موضوع را مطرح نما معماری

موضوع را رأساً پیگیری نمودیم. بنده شخصاً به جلسات کارشناسی رفتم. گزارشی در این  یجعفرریمنخواهد شد. تا اینکه در دوره ریاست آقای مهندس 

 نمایم: می خصوص ارائه

آوری  % در هفته گذشته به نتیجه رسید و از فن01یازده مورد اشکال اساسی در کارتابل جوش و بتن وجود دارد. اگر یازده مورد را صد واحد در نظر بگیریم 

ترین موضوع در طراحی  کند که بنیادی % دیگر را نیز تحویل نمایند. این حرکت تحول بزرگی در حوزه جوش و بتن ایجاد می01آخر سال  قول گرفتیم که تا

 باشد. و اجرای ساختمان و کنترل نظارتی می

ست درخواست دارم که با اداره کل راه و کرونا به وجود آمده است. از ریا واسطه بهها و معضلاتی است که موضوع دیگر در خصوص تمدید پروانه شرکت

 مواجه نگردند. یا مسئلهحقوقی در این مورد با  یشهرسازی مذاکره کنند که تا چند ماه آینده هم اعضای حقیقی هم اعضا

هفته  یها برنامه بههیأت مدیره نامه ارسال نمودند که در جلسه حضور داشته باشند، جلسه با توجه  یدر خصوص کارآموزی آقای دکتر شکیب به همه اعضا

کنم در جلسه حضور داشته باشند و نظرات خود را در  از همه اعضاء محترم هیأت مدیره درخواست می گردد یممهندس کنسل شد. این هفته جلسه برگزار 

 .دیینماخصوص کارآموزی اعلام 

سازی و  های تعهدشان است که از ریاست سازمان خواستارم حتماً تا آخر سال در سازمان پیاده خصوص برگه دیگر استعلام سهمیه مهندسان در موضوع

ضرر و زیان کنند دچار  ها و اعضایی که در این حوزه کار می جلوی قضیه را ببندیم. واقعاً شرکت ماهاسفندنباشد که در بیستم  گونه نیاگردد.  اجرا قابل

 در تاریخ بیستم خاتمه اعلام گردد که مهندسان دچار معضل نگردند. هرسالماه سازمان خدمات لازم را ارائه نماید و مثل  02-02شوند. تا تاریخ  می
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سوی مهندسان دریافت همه پیام از  شود و چرا این گروه اعلام کردم که پرداخت نمیدر که چند شب گذشته نیز  هاست الزحمه حقموضوع بعدی بحث 

 پرداخت نگردیده است. الزحمه حقکنیم که  می

 ای داشتم. در خصوص نظارت و طراحی برداری جلسه عضو گروه تخصصی نقشه زادهدیحماست. با آقای مهندس  یبردار نقشهموضوع دیگر بحث نظارت 

کنم این موضوع را در دستور بگذاریم و  ریاست سازمان پیشنهاد میبه های خوبی وجود داشته که پیگیری نشده است.  گذشته نامه یها سالبرداری از  نقشه

انجام دهیم. در حال حاضر در استان البرز، گیلان، اردبیل، خراسان، کرمانشاه، آذربایجان غربی طرح طراحی و  هستنگاری با شورای مرکزی  اگر نیاز به نامه

 ولی در استان تهران این موضوع مغفول مانده است. هستبرداری در حال انجام  نظارت نقشه

 تعدادی از مدیران و کارمندان سازمان اتفاق بهکه اطلاعات کامل و جامعی دارد. هفته گذشته  استموضوع دیگر در خصوص رصدخانه شهرداری تهران 

توان استفاده نمود.  در خصوص شهر تهران می هیپا  اطلاعاتها از این  و سایر رشته یبردار نقشهبازدیدی انجام دادیم. به نظر بنده در رشته برق مکانیک، 

خصوص ارائه خدمات به شهر تهران داشته باشند و از این طریق  ای در های سازمان با این رصدخانه جلسه ریزی و سیستم کنم واحد برنامه پیشنهاد می

 قرار گیرد. اطلاعات بسیار خوبی در اختیار سازمان



رئیس دفتر انجام شده  تان اسلامشهر خارج از سیستم و با امضاء و مهرسمتر کار که در شهر ونیلیم کیبنده چهار بار تذکر قانونی در مورد مهندسکرمی:

شکایتی از شخص فرضی  69اند. از واحد حقوقی پیگیری نمودم در سال  و متأسفانه هیأت مدیره محترم هیچ اقدامی در اینخصوص انجام نداده ام دادهبود 

این عدد برای حدود  62هزار متر بوده است، در سال  211الی  911حدود  69صورت گرفته است که از جعل امضایی که از سازمان شده است در سال 

دهم از ریاست سازمان تقاضا دارم رأساً موضوع را  ت که به هیأت مدیره تذکر میشرکت انجام شده است. این برای پنجمین بار اس 53متر و برای  ونیلیم کی

متراژ هم بالا رفته است. ریاست سازمان با  الآنمتر اسلامشهر ارسال نمودم که  هزار 09ای در خصوص کار با متراژ  مورد دوم اینکه نامه .پیگیری نمایند

نیز صورت گرفته است و بررسی تخلف به شورای انتظامی هدایت شده است. در بند چهارم این نامه گزارشی که از معاونت گرفته مشخص شد که تخلفی 

کارسازی شده  62درخواست کردم و معاونت طی جواب فرضی موضوع را رد کرده است که چه تعداد از این کارها توسط اشخاص فاقد صلاحیت در سال 

ید که رکن بازرسی مستقیماً به این موضوع ورود نماید. اعداد کمی نیست یید و اگر تیمی نیست بفرمایاکند بفرم است. اگر تیمی این موضوع را بررسی می

 های دیگر این موضوع رأساً بررسی گردد. متر اتفاق افتاده است و نیاز است در شهرستان ونیلیم کیفقط در یک کار شهرستان حدود 

 

زیادی هست بحث زمین اسلامشهر مطرح است و در  زمان مدتبا توجه به تذکری که بازرس محترم سازمان دادند و با توجه به اینکه  :مهررادمهندس

کنم کمیته تحقیق و تفحص داشته باشیم و یک نماینده از بازرسان سازمان در این از هیأت مدیره محترم خواهش می ،اینخصوص پیگیری انجام نگرفته است

 .دیینماحضور داشته باشد و این موارد را مجدانه پیگیری کمیته 



من در مورد شهر  شود یمهای خاصی تقسیم  کنم علاوه بر اسلامشهر در پردیس نیز این کار انجام شود. در آنجا کار بین شرکت پیشنهاد می دکترشکیب:

بگذارید  اولویت. پرونده اسلامشهر را در دیینماکنم پیگیری  . خواهش میهستدر آنجا نیز در حال وقوع  دست نیازاهایی دارم که اتفاقاتی  قدس نیز نگرانی

 گزارشی در این خصوص بدهید. بار کیولی پردیس، شهر قدس و شهریار همه نیاز به پیگیری دارند. درخواست دارم حداقل هر دو هفته 



 را با استاندار تهران هماهنگ نمودند. یا جلسهگودرزی که در هفته گذشته  مهندس جناب آقایاز کنم  تشکر می مهندسالهیفر:
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ای را در سامانه دفاتر به نام عدم حضور داریم  گزینه که در خصوص چند شهرستان دوستان مطرح نمودند، ردیف و یموضوعاتپیرو  مهندسیگانگی:

اعمال  یا قهیسلبسیار ندارد و  یا ضابطهنیز این موضوع را مدنظر داشته باشند، این ردیف عدم حضور هیچ قاعده و وزارت   محترمکل اداره  کنم خواهش می

حضور کمتری دارد کنند یعنی شخصی که عدم  می جا جابهکنند، به همین روش افراد را در صف  می ادیز و  کمشود و کسانی که در سامانه اعداد و ارقام را  می

مهندسانی داریم که در  حاضرگیرد و هیچ قاعد خاصی ندارد. در حال گیرد و کسی که عدم حضور بیشتری دارد در پائین صف قرار می در بالای صف قرار می

 ریپذ امکاناست، این موضوع  صد هفتپروانه گرفته است و عدم حضورش  یتازگ بهاند و عدم حضورشان صفر است و شخصی داریم که  ها ورود کرده شهرستان

 .دیینماروز غیبت داشته باشد. ریاست محترم لطفاً پیگیری  صد هفتنیست که 



کرد فیش عوارض را صادر نماید و یا  ضمن تشکر از دوستانی که دغدغه شرح خدمات هفت رشته را دارند، زمانی شهرداری قبول نمی مقدم:یمؤمنمهندس

ون نیازی به مصوبه از جایی ناینکه اجرای قا بهتواند این کار را انجام دهد، با توجه  دوره آقای مهندس سعیدیان که سازمان می ناظری اضافه کند، از زمان

که برای  هرچنداگر نیاز است که هیأت مدیره مصوب کند در دستور جلسات قرار دهید  میینماهت اجرایی شدن موضوع اقدام جتوانیم در  ندارد و ما می

 .دیینماکنم موضوع را پیگیری  ، خواهش میستینقانون نیاز به مصوبه  اجرای

 

امورجاری:



:یجعفرریمگزارشمهندس

. نخستین آیین برگزار شد در تهران راد مهرسرکار خانم مهندس  همت با کشوری 02با هفته مهندس نشستی با کارشناسان ماده  زمان همدر هفته گذشته 

مت هکه به  یمهندس نظام. نمایشگاه آثار هنری مهندسان عضو سازمان برگزار شد 0566سال  یمهندس نظامدر آزمون  شده رفتهیپذاتیان سوگند مهندسان 

های رفاهی و رستورانی برای اعضاء در سایت  به مناسبت هفته مهندس بسته .برگزار شدبسیار باشکوه  راد مهرسرکار خانم مهندس  ژهیو بهفعالان این عرصه 

ه حق عضویت را پرداخت نکرده بودند کو کسانی  نمودند نام ثبت یراحت بهدر نظر گرفته شده بود و اعضایی که حق عضویت را پرداخت نموده بودند سازمان 

 نام ثبتو حدوداً سه هزار و پانصد مهندس در سامانه  اند است برای کسانی که حق عضویت را پرداخت نکرده تلنگریبه مشکل برخوردند که این  نام ثبتبرای 

هایی به اعضاء هیأت مدیره نیز  ای از این تسهیلات رفاهی در قالب پاکت ادامه داشته باشد. مجموعه ماه نیفروردهای سعی کردیم این تسهیلات تا انت نمودند.

 تقدیم گردید.

در  ها معاونتو با جلسات منظمی که با  پیگیر موضوع هستند و خانم مهندس جمالیدر حال انجام است  یا ژهیوشدن طراحی کار بسیار   در ارتباط با فیشی

 برگزار شدشست خبری با اصحاب رسانه ن نکند. یفروش ارزانو دیگر مهندسی در بخش طراحی  به نتیجه برسیم اسفندماه آخرامیدوارم تا  این خصوص داریم

که مقررات ملی ساختمان  00و بحث عملکرد سازمان اشاره شد و همچنین تأکید بر اجرائی شدن مبحث  ناظران الزحمه حقو در مورد مسائلی همچون 

و تخصصی در ارتباط با مباحث ویژه  یها دادگاهو مسائل مرتبط با قوه قضائیه و  را دارد خصوص نیاساختمان تهران آمادگی کامل در  یمهندس نظامسازمان 

امیدوارم در بحث تعرفه هم  است. یمثبتویژه و با استانداری تهران تعاملات  ، امسال تعاملات مانشستی با استاندار تهران برگزار شد .شودمهندسی تشکیل 

 صورت گیرد. ای کمک ویژه

حل شد و برای بررسی  مسئلهو  ای صادر کرد و شورای مرکزی در خصوص رشته مکانیک نامهتقریباً مشکلات ما با شهریگ حل شده در ارتباط با شهریگ 

ماند. در  با این روند مشکل خاصی باقی نمی . یک جلسه حقوقی با شورای مرکزی برگزار نمودیمای داشته باشیم موارد دیگر قرار شد روز دوشنبه جلسه

با اعلام آمادگی که  است. نمودهدریافت  %53شهریگ  تاکنونای به شورای مرکزی اعلام کرد که واحد حقوقی سازمان طی نامه %01خصوص پرداخت 

 ن جلسه با سازمان داشته مسائل در حال حل شدن است و بنده نیز کمک خواهم کرد به هر شکل ممکن حل شود.داشتبرای شهریگ 

 عین متن قرارداد نامه توسط واحد حقوقی تهیه و ارسال گردیده است.
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در وضعیت کنونی اکثر خدمات کشوری  شود ساله پنجها  که اعتبار پروانهنمودم پیشنهاد در اداره کل راه و شهرسازی  واهخ محبتآقای  هبها  راجع به پروانه

پنج سال شدن مدت  منظور به ینگار نامهمقرر شد که با اداره کل  مشکلات تمدید پروانه حل گردد. ساله پنج. امیدوارم با این تمدید دارند ساله پنجتاریخ اعتبار 

 صورت گیرد. ها پروانهتمدید 

ها در حال  . پرداختفاوت شروع شده استالت % مابه011 یها پرداختمصوبه هیأت مدیره  وپیر% از هفته گذشته 011تفاوت ال مابه یها الزحمه حقدر خصوص 

ها  که در گروههستند  55یکسری افراد در ماده  نفر پرداخت صورت گرفته است. 5265تا این لحظه برای  55که در ماده  است نیا مسئلهانجام است فقط 

اینجاست که وقتی  مسئلهولی  . مستمراً در حال پیگیری هستیمتفاوت پرداخت نشده استال اند، یا مابه پولی دریافت نکرده 55ر ماده کنند که هنوز د اعلام می

باقی  0560هایی که از سال  ، پروندهکند را پیگیری می کار نیاسازمان  پس نیازا کهایم  و اعلام نمودهایم  هزار پرونده را از شهرداری گرفته هشتادوسهما 

به مدت دو ماه قفل بوده و مستمراً  سازمانسی نمودیم که چه تعدادی پرداخت شده و چه تعدادی باقی مانده و سیستم مالی رها را بر ، این پروندهمانده

برای نفر در بخش برق،  0223برای نفر در بخش گاز،  2023، برای 55نفر برای ماده  5265و در حال پیگیری هستیم. تا امروز صبح برای  آید پرونده می

شود که اگر ایرادی دارد رفع گردد و پرداخت  اطلاعات چک می هرروز پرداخت صورت گرفت است. نفر 00932 برای مجموعاً برداری نفر در بخش نقشه 3015

واحد   های لازم در سازمان فراهم باشد عملی در سازمان صورت گرفت و تمام ناظران و مالکان را در سیستم بلاک نمودیمبدون اینکه زیرساخت انجام شود.

با حسن نیت  کار نیاد گفته ش بدون فکر صورت گرفته است؟ چرا که این کار چه شخصی پاسخگوی این موضوع است اند.هخدمات مهندسی دچار دردسر شد

ها وجود خواهد  انجام شود ولی این گلایه یدرست به. در تلاشیم کار شد ها فراهم میکنم از حسن نیت شما ولی ابتدا باید زیرساختانجام گرفته، تقدیر می

 ریپذ انجام یراحت به کامل فراهم نشده طور بهها و زیرساختکامل از شهرداری گرفته نشده  طور بهکنیم و اطلاعات  وقتی سیستم را بلاک می چراکه داشت

خوشبختانه شرکتی که اشتباهاً پرداخت برایش صورت  میلیون تومان در پرداخت اشتباه صورت گرفته است. کیهفتادوهزار پرداخت  00111نیست. در این 

وجود آید احتمال می ستمیسفشار زیاد به  دفعه کی کنید و سیستم را بلاک می وقتی دو سه ماه گرداند.سازمان برمی حساب بهگرفته بود اعلام کرد که پول را 

ساختمان استان تهران است که در یک ماه توانسته کار  یمهندس نظامهزار نفر پرداخت صورت گرفته این شاهکار  00اینکه برای  بود.خواهد  در سیستمخطا 

ان و سازم ITدر حال حاضر سیستم مالی و  نیز صورت بگیرد. %011 الزحمه حقمال شده که عهای مختلف افشار کار بر روی بخش سه ماه را انجام دهد.

سازمان نواقص متعددی دارد و  ITبرخی از دوستان معتقدند بخش  انجام گیرد. سرعت بهتحت فشار کاری هستند تا کارها  خدمات مهندسی سازمان بخش

روابط  طی متن رسمی در کانال. ستینتغییرات عمده ایجاد امکان  و در این شرایط بحرانی کنم که در حال حاضر تغییر یابد، دوستان عرض می کل بهباید 

 ام. عذرخواهی نمودهو کانال شخصی  عمومی

در  یانکار رقابلیغنقش  اند. بازرس در سازمان فعال بوده عنوان به 65که از سال استان تهران کش هیأت مدیره سازمان آقای مهندس طاهری از اعضاء زحمت

. ما قدردان زحمات هر شخصی که برای اند دهیکش زحمت، ایجاد سامانه تیکتینگ ، ایجاد سامانه جامعشناسنامه فنی و ملکی مباحثاند. در سازمان داشته

ایم و به زمان دیگری موکول ید ایشان فعلاً برگزار نکردهای باشد که به صلاحدخواستیم مراسم تودیع و معارفهمی اعضاء سازمان گام مثبتی برداشته هستیم.

کتبی و از  راد نیز نامه به آقای سلیمانی ام ابلاغیه قانونی را انجام دهم.وزارت راه و شهرسازی دریافت نمودهای که از بنده موظف هستم طبق نامه گردید.

 ولی ایشان امروز در جلسه حضور ندارند. آمده عمل بهگردیده و برای حضور در جلسه از ایشان دعوت و اعلام ابلاغ  طریق

 

 امروز فعال نشده بود. بعدازظهر 0کارتابل آقای مهندس سلیمانی راد تا ساعت  مهندسیگانگی:



 برایشان ارسال نمودم. ار نامه دعوتنامه کتبی و کارتابلی بنده در واتساپ نیز  از ریغ  به :یجعفرریممهندس
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انجام شود. قرار بود در هفته  سرعت بهاند که لیست کارتابل چهار ناظره، بنده پیگیر هستم و آقای احمدی نیز قول داده در خصوصآنچه  آقای مهندس کریمی

که پیگیر موضوع  ها شاهد هستید راجع به لیست شورای انتظامی و شکایت کند. انجام شود. این کارتابل بسیاری از مشکلات را حل می کار نیامهندس 

اینکه لیست را از  مجرد بهکه مطلبی که درخواست شما بود را دقیقاً منعکس و منتقل نمایم.  داخل جلسه شورای انتظامی با شما تماس گرفتم هستم. بنده از

 دهم. کامل در اختیار شما قرار می طور بهخانم جمالی دریافت نمایم 

 

 ام. در کارتابل برایتان ارسال نموده مهندسجمالی:



 تا در اختیار آقای کریمی آنچه و سایر اعضاء هیأت مدیره قرار دهم. دیینمالطفاً مجدداً ارسال  :یجعفرریممهندس

نمایم که  نماینده ویژه معرفی می عنوان بهپیگیر هستم ولی پس از جلسه امروز هیأت مدیره بنده شما را  را خروج از ظرفیت مکانیک و برق از شهرداری

 .دیینماپیگیری 

های مالیاتی سازمان که از کد ملی  . در مورد شکایتهستمام و پیگیر  بار نامه نوشته برای حسابرسی داخلی دوره هفتم بنده چندین آقای مهندس خطیبی

ها نمایند.  از تعدادی از این شرکتآقای اسعدی در واحد حقوقی شروع به شکایت  0566/ 01/00ند بنده تأکید کردم که تا تاریخ ا  سازمان استفاده نموده

 عنوان بهو آقای مهندس آمری نیا  راد مهررا ثبت نمایند. در جلسه مقرر شد خانم مهندس  ها نامه تیشکاتا فردا فرصت دارند که  جلسه صورتایشان طبق 

 نمایندگان سازمان موضوع را پیگیری نمایند.

 زاری جلسات اضافه، زمان جلسه را افزایش دهیم.برگ یجا بهکنم  پیشنهاد می العاده هیأت مدیره در مورد تشکیل جلسات فوق

دین ماه ردهم در این ماه یا تا فرو حتماً شکل بگیرد و قول می یبردار نقشهکنم ارجاع نظارت  بنده تلاش می یبردار نقشهمقدم در خصوص رشته  یمؤمنآقای 

 شته باشد.کنم مسائل و مشکلات قانونی در این مورد وجود دا شروع کار انجام شود. فکر نمی

تشکیل کمیته  در خصوصشما  راد مهرها و دفاتری که فرمودید، شما عضو کمیسیون دفاتر هستید. خانم مهندس  آقای مهندس یگانگی در مورد شرکت

. آقای هستنفر عضو از اعضاء هیأت مدیره  6یاب پیشنهاد دادید. کمیسیونی به اسم کمیسیون ارزیابی عملکرد دفاتر داریم. این کمیسیون شامل  حقیقت

 یا جلسه صورتای،  ای، مصوبه ای است کمیسیون نظارت و ارزیابی عملکرد دفاتر، برگه عدم حضور سلیقه دییفرما یمیگانگی در خصوص همین موضوعی که 

ود بفرمائید تا بنده پیگیری کنم به همان روش انجام شود. این ش اید و به روش دیگری عمل می داشته باشند و راهکاری ارائه کنند، اگر راهکاری ارائه داده

 هیأت مدیره سازمان عضو آن هستند بهترین گزینه برای بررسی این دست موضوعات از جمله مواردی که آقای کرمی اشاره ینفر از اعضا 6کمیسیون که 

 بی عملکرد را باید انجام دهند.ایم ارزیا باشند. اگر به اعضاء کمیسیون که آنها رأی داده اند می نموده



 دهند. فرستیم ولی پاسخی نمی رود نامه به معاونت می وقتی نامه به کمیسیون میمهندسکرمی:



 را نداده باشند. نامه پاسخدر دوره هیأت رئیسه کنونی  نهید که دوره معاونت قبلی یی را بفرماا نامه :یجعفرریممهندس

 

اند. بخشی از نامه را ارسال نکرده  ولی پاسخ  ام نامه ارسال نموده بنده دو هفته پیش مهندسکرمی:

 

 ام. را به شورای انتظامی معرفی نموده موردنظرشخص  ،شخصم صورت بههزار متری اسلامشهر، بنده  09راجع به زمین  :یجعفرریممهندس
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خود را ارائه نمایند ولی  یها شنهادیپها باید  اشاره نمودید، کمیسیون ها موردی را که شما در خصوص کمیسیون یجعفر ریمآقای مهندس  :رادمهرمهندس

کند، اینکه چه اتفاقاتی رخ داده است، این وظیفه  نماید و دلایل را بررسی می ام تحقیق و تفحص است که موضوعات را بررسی می بخشی که پیشنهاد نموده

 کمیسیون ارزیابی دفاتر نیست.



 عملکرد یکی از دفاتر مشکل دارد وظیفه کمیسیون است که عملکرد را بررسی و ارزیابی نماید.اگر  :یجعفرریممهندس



رئیس کمیسیون اینجا حضور دارند و اگر ممکن است  الآنریاست محترم با نظری که اعلام نمودید توپ را در زمین کمیسیون انداختید.  مهندسیگانگی:

 پاسخ لازم را بفرمایند. خصوص نیادر 



سیون داریم و اگر شما در خصوص شیوه عدم یفرصت کم است و باید وارد دستور جلسه شویم. آقای مهندس یگانگی در واقع یک کم :یجعفرریممهندس

.دیینمای یکنم در خصوص عدم حضور در کمیسیون تصمیم بگیرید و اجرا کنید خواهش می حضور صحبت می



 دهید؟ بگیریم شما انجام میهر تصمیمی در کمیسیون  مهندسیگانگی:



.کنم بنده ابلاغ می دیینماگیری نموده و اعلام  شما تصمیم :یجعفرریممهندس

 

:میشویموارددستورجلسه

دارید ئی اگر صحبت تکمیلی با توجه به اشکالات مطروحه هفته گذشته  ادامه بحث کمیته نما از هفته گذشته را داشتیم. آقای مهندس نبی فر:مهندسالهی

 د.ییبفرما

نمودند، با نشستی که با برخی از دوستان داشتیم موارد   هفته گذشته کلیت موضوع مطرح شد و دوستان محترم اشکالات بجایی را مطرح ئی:مهندسنبی

 اشاره کردیم. یمهندس نظامقانون  03بود که به ماده  یقانون  مادهرا حل نمودیم. از جمله موارد بحث 

. دستورالعمل کمیته نما صحیح دیینمارأی بدهیم. عنوان را اصلاح  نامه وهیشبه  میتوان ینمما  که یدرحالنامه است  عنوان باز شیوه :یجعفرریممهندس

.هست

هیأت مدیره شامل سه نفر معمار و یک نفر شهرساز، یک نفر نماینده گروه تخصصی  البدل یعلاصلی و  یترکیب اعضاء: چهار نفر از اعضا ئی:مهندسنبی

حل شد معماری، یک نفر نماینده گروه تخصصی شهرسازی و یک نماینده از گروه تخصصی عمران. در خصوص بقیه موارد قانونی با دوستان صحبت نمودم و 

های تخصصی را طی  شوند و اعضای گروه امعمار حاضر در جلسه هر شخصی که مایل است کاندید یتوانند فایل را مطالعه بفرمایند. از اعضا می که دوستان

 .میینما یمای مشخص  نامه

 امروز کلیت موضوع تصویب شود بعد در جلسه دیگر کاندیداها مشخص گردند. :یجعفرریممهندس

 انجام شود. زمان همکنم با توجه به اینکه پروسه طولانی نیست  پیشنهاد می ئی:مهندسنبی
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که به مدت دو سال  دیا کرده اشارهروش اجرائی  0. آقای مهندس تیموری اشاره نمودند که در ماده میینما یمگیری  کلیت را رأی :یجعفرریممهندس

 و بنویسیم تا پایان دوره هشتم. میینماشوند، این مورد را اصلاح  انتخاب می

باشد. دوساله دستورالعملکنیم تا پایان دوره خواهد بود ولی  بله نفراتی که انتخاب میاین دستورالعمل است.  ئی:مهندسنبی

 .ساله کیبنویسیم  :یجعفرریممهندس 

اند. اید. آقای مهندس تیموری به نکته درستی اشاره نموده سال نوشته نامه دو است و شما در شیوه ساله کیدوره هیأت رئیسه  فر:مهندسالهی

 .میینما. اگر دوستان موافق هستند ترکیب اعضا را نیز مشخص دیینماو عنوان دستورالعمل را اصلاح  ساله کیپس دو بحث  :یجعفرریممهندس

تواند کمیته تأسیس و ایجاد نماید. برای روش و  نامه اجرائی و طبق قانون سازمان، می ینئکه مستحضر هستید طبق آ طور همان عبدالملکی:مهندس

نما داشته  ی تأسیس کمیته عنوان به. دستوری دیینماو افراد عضو کمیته را مشخص  دیینماای تعریف  بعداً کمیته دیینما یمدستورالعملی که امروز تصویب 

 .دیینماباشید و بر اساس آن افراد را انتخاب 

 شرکت نمایند. یریگ یرأآقای مهندس سعیدیان تلفنی اعلام کردند که در  :یجعفرریممهندس

امروز صبح با آقای سلیمانی راد تلفنی  آقایدکترشکیب: کارتابل آقای سلیمانی راد باز نشده که بتوانند ابلاغیه را دریافت نمایند. خطیبی:مهندس

 .اند نکردهدریافت  یا نامهصحبت کردم، ایشان گفتند که هیچ 

کمیته نما بود. برای اینکه این کمیته تشکیل شود مجدداً در  نامه وهیشآقای دکتر عبدالملکی به نکته درستی اشاره نمودند امروز دستور ما  فر:مهندسالهی

 .میینماهیأت مدیره دستوری باید طرح گردد با عنوان تشکیل کمیته نما و در آنجا باید اعضاء را مشخص 

 مهندس سلیمانی راد اعلام عدم تمایل برای ورود به کمیته کردند. آقای مهندسیگانگی:

 آقای مهندس سعیدیان به نفع دوستان انصراف دادند. مهندسرستمزاده:

 اعلام انصراف نمودند. خانم دکتر امینی آقای آزاد به نفع شما مهندسمیرجعفری:

  ها آندهیم که اعضا بعضاً در  جلسات شرکت نمایند. تعداد زیادی کمیته تشکیل می شوند در کنم دوستانی که عضو کمیته می پیشنهاد میدکترشکیب:

 نمایند. شرکت نمی

متنمصوبه:

 رایحاضر(11موافقازرای19وبررسیقرارگرفتوتصویبگردید.)موردبحثدستورجلسهباموضوعروشاجراییکمیتهنما2بند -2

اعضایکمیتهنمادرصدردستورجلسهقرارگرفت)اکثریتآرا(وپسازبحثوبررسیباپیشنهادریاستسازمانموضوعترکیب -1

مهندسرادمهربهعنوانئیومهندسیگانگیوسرکارخانمطبقروشاجراییچهارعضوهیاتمدیرهاینکمیتهآقایانمهندسنبی

رسازیانتخابشدند.)اکثریتآرا(اعضایرشتهمعماریوسرکارخانمدکترامینیبهعنوانعضورشتهشه
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 ی کمیته نمایم، در کمیته گاز دستورالعمل اجرائی کمیته گاز را داریم. ای را مطرح می نامه یا دستورالعمل نکته عنوان این شیوه در خصوص مهندسصابر:

 مصوب است. ی گاز کمیته

 با عنوان دستورالعمل مصوب گردید. :یجعفرریممهندس

باشد. غیر از بحث شهریگ  الزحمه مهندسین می باید مصوب شود بحث تعرفه حق 0011سال هایی که تا قبل از شروع یکی از بحث :یجعفرریممهندس

که در خصوص  01کنم دستور شماره  اند پیشنهاد می الزحمه کار ارزشمندی انجام داده ، آقای مهندس خطیبی در بحث حقهستحال انجام  در موازات بهکه 

را در دستور اول قرار دهیم تا پیش از شروع سال جدید با همکاری شورای مرکزی و با تعاملی که با  هست 0011افزایش تعرفه خدمات مهندسی سال 

 .میینماگیری  تصمیم خصوص نیادر  0011استانداری تهران داریم قبل از 

قرارگرفت.دستورجلسهدرصدرخدماتمهندسیدستورتعرفهاءآربارأیاکثریتفر:مهندسالهی

ضرایبی  00شماره  . در جدولهست 20که قیمت سال ابتدای سال  0مبحث  01تعرفه سال بر اساس جدول شماره  هرساله 02طبق ماده مهندسخطیبی:

های تعدیل را انجام  توانید شاخص می هرسالهمقررات ملی ساختمان بر اساس تعدیل شما  02 -0برای طراحی و نظارت در نظر گرفته شده است. طبق بند 

های  ته شده است. شاخصدر نظر گرف 25چهارم اسفند  ماهه سهبر اساس شاخص  20و مبنای قیمت ساخت سال  25سال  ماهه سههای تعدیل  دهیم. شاخص

 0011معمولاً در تیرماه سال  0566چهارم سال  ماهه سههای  از سوی سازمان مدیریت ابلاغ شده است، شاخص 66تا پایان شهریور سال  66تعدیل سال 

چهارم  ماهه سهگرفته شده است. شاخص تعدیل  ورماهیشهرقطعی تا پایان  یها ایم و شاخص الحساب حساب نموده علی صورت بهآید. به علت کمبود وقت  می

برابر شده است،  02یک عددی است که تا پایان شهریور است. ضریب تعدیل قیمت ابنیه  0566یک عددی است و شاخص تعدیل سه ماه دوم سال  25سال 

گذاری ساخت  دهد. در تعیین مبانی قیمت را نشان می 0021213برابر شده است. میانگین این اعداد افزایش  00برابر و تأسیسات مکانیکی  03تأسیسات برقی 

فرستیم و چه از شورای مرکزی به وزارت راه و شهرسازی  ایم که وقتی نامه را به شورای مرکزی می قید نموده جا همهالحساب را در  کلمه علی 0011در سال 

ضریب شاخص  که ییازآنجاگردد. در متن اشاره شده است که  محاسبه می 0566تا پایان شهریور  الحساب یعل صورت بهگردد مشخص باشد که  ارسال می

های تعدیل  الحساب محاسبه گردیده است و زمانی که شاخص علی صورت به 0011ابلاغ گردیده است لذا هزینه ساخت سال  0566تعدیل تا پایان شهریور 

که ریاست  0566های مربوط به سال  گردد. شاخص محاسبه و اعلام می 0011جدداً هزینه قطعی ساخت سال ابلاغ گردد م 0566سوم و چهارم سال  ماهه سه

نمایند. در سال  هم همین اعداد پیشنهادی شورای مرکزی را ابلاغ می زادهمحموداند و آقای  داده محمود زادهمحترم شورای مرکزی مهندس خرم به آقای 

هزار تومان بوده است طبق تعدیل تا پایان شهریور  صد ششو  ونیلیم کیهزینه ساخت  دوطبقههای یک یا  اختماندر س شده اعلام، طبق ضریب 0566

هزار تومان بوده است و امسال با محاسبه  هفتادوپنجو  طبقه به بالا سه میلیون و سیصد 09رسد. در سال گذشته  امسال، رقم به دو و نیم میلیون تومان می

کنیم به این  درخواست می (. با ارسال درخواستی از سوی هیأت پنج نفره به شورای مرکزیالحساب یعل صورت بهتعدیل به پنج میلیون تومان رسیده است )

 % نیز افزوده شود.03اعداد 

اند، متن مصوبه  اند و جدول کنونی را آماده نموده اند و ضریب تعدیل را اعلام نموده آقای مهندس خطیبی جدول سال گذشته را آورده :یجعفرریممهندس

 .دیینمااند. دوستان نظری دارید مطرح  نیز آماده نموده ( رااند کردهرا که مثل متن سال گذشته است )با تغییراتی که درج 
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توانستیم با  اند و می حق مهندسان ناظر، وقتی شهریگ مطالعات را انجام دادهآقای مهندس خطیبی این کار ظلم مکرر است در  مهندسکریمیآنچه:

محدود از اعضای  ی مقدم نیز اعلام نمودند که پیشاپیش کمیته یمؤمن. آقای مهندس خرم و آقای مهندس میینمااعمال اصلاحاتی به شورای مرکزی ارسال 

 بند مینشود که برای وزارتخانه ارسال نمایند، چرا مجدداً به یک روش  ای شورای مرکزی ارسال میای که بر شورای مرکزی تعیین گردیده که بلافاصله مصوبه

 ؟میده ینمکه تا شش ماه تعدیل مشخص است؟ چرا روش اصل را انجام  میا رو آورده

تا بررسی کارشناسی صورت گیرد که البته صرف اگر شهریگ همین امروز هم به نتیجه برسد به مدت دو تا سه ماه در وزارتخانه معطلی دارد  مهندسخرم:

باید ابلاغ  اسفند ماه 03ابلاغ گردیده امسال تا  فندماه اس 02. سال گذشته در تاریخ میینماروشن  اسفندماهباشد. ما باید تکلیف را در  این زمان طبیعی می

نخواهند رفت. پیشنهاد  بار ریزما این است که  ینیب شیپاند و  نرفته الحساب یعل بار ریزگردد. سه ماه است با وزارتخانه در حال مذاکره هستیم و هنوز 

ولی چون به دست آمدنی  هستچهارم  ماهه سهسوم است، بحث ما در خصوص  ماهه سهو تعدیل  0566سال  یها متیقسوم  ماهه سهوزارتخانه این است که 

سوم اعمال گردد. فردا بعدازظهر  ماهه سهاین ضریب هم در  0566سوم در سال  ماهه سهایم که ضریب افزایشی سه ماه چهارم نسبت به  کرده نیست پیشنهاد

نماید قرار  می نییتبسوم و چهارم امسال را  ماهه سهالتفاوت  ضریبی که مابه اضافه بهسوم  ماهه سهکنم  ای در این خصوص داریم. پیشنهاد می جلسه 5ساعت 

تا زمانی که شهریگ به نتیجه برسد. دهیم

وضعیت شهریگ مشخص شده است؟ اگر شده است حرف آقای  الآنآیا  یجعفر ریمضمن تشکر از آقای مهندس خطیبی، آقای مهندس  اقی:مهندسر

است و قرار است در یک پروسه طولانی قرار گیرد، با حرف آقای مهندس کریمی آنچه موافق هستم. این  نشده حلباشد، اما اگر هنوز  مهندس خرم درست می

اید و  ماه است که درگیر موضوع هستیم. همه هیأت مدیره هم به شما فشار آوردند و متأسفانه شما قبول نکرده 2الی  2جفا در حق مهندسان است. به مدت 

 پائین تر خودمان را بگیریم. هالزحم حقباید با خواهش  هرسال

نکات هست که شهریگ باید اعمال نماید. مشکل شهریگ حل شده است و جلسه  یکسریاعلام نمودم موضوع حل شده است و :یجعفرریممهندس

 اعلامحقوقی نیز تشکیل شده است. دوشنبه با شهریگ جلسه داریم در ارتباط با وضع پرداختی چهل درصد. خلاصه گزارش جلسه دوشنبه را هفته آینده 

خواهند  نمودند و خودشان اعلام نمودند که می تذکرات را اعمال نمی تاکنونشهریگ حل نشده این بوده که دوستان  تاکنوننمایم. اگر مشکل شهریگ  می

 خواهد بود. بر زمانشهریگ طبق صحبت مهندس خرم، حتی اگر حل شود  موازات بهاعمال نمایند. مشکل حل شده است. دستور جلسه این است که 

کار انجام شده بود. اگر  الآنایم. اگر این سه ماه را از دست نداده بودیم  متأسفانه معطل شدهایم، سه چهار ماه  کافی تأخیر داشته ی اندازه  به مهندسخرم:

 صد کی ضریبی را بپذیریم و متعهد شویم که اضافه بهسوم  ماهه سه ،0566برد تا به نتیجه برسد. برای سال  امروز هم حل شود در وزارتخانه دو ماه زمان می

 .میینمامیلیون تومان شهریگ را پرداخت 

.کنیم که به ضرر پانصد هزار نفر است ما صحبت شما را قبول داریم ولی در خصوص تأخیری صحبت می مهندسراقی:

 مسئلهار چنماید چون متره درستی وجود ندارد روی بحث درصد د که تیم شورای مرکزی موضوع را در وزارتخانه مطرح می هرساله مهندسخطیبی:

 شوند چون در وزارتخانه همیشه و دچار چالش می رود یممقدم و آقای مهندس خرم در جریان هستند تیم به وزارتخانه  یمؤمنشویم. آقای مهندس  می

 زنی نکه چقدر قدرت چانهخواهد رایزنی نماید و ای مورد اجحاف است. بستگی به تیمی دارد که می شههمیخواهند وزن ماجرا را پائین بیاورند چون ابنیه  می
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برق و مکانیک است، همیشه جنگ شورای مرکزی با وزارتخانه بوده است به این دلیل که بعد از  %51% ابنیه است و 21که  میینماداشته باشند. اگر ما اعلام 

 باشد.ای که مورد تأیید ما و وزارتخانه  ت سال یک ساختمان با متره واقعی در کشور نداریم. مترهسبی

خواهد بود و  ساز مسئلهالحساب  باشد بحث علیضمن تشکر از آقای مهندس خطیبی، مطلبی که آقای مهندس خرم فرمودند درست میمهندسموسوی:

دوم  ماهه سهنسبت به  0566سوم  ماهه سهچهارم بر اساس  ماهه سهکه جای بحث دارد که این شاخص تعدیل  چهارم ماهه سهاینکه شاخص تعدیل را برای 

که برای  یرانیتأختر در نظر بگیریم، جای بحث دارد، ولی بحث اساسی است که با توجه به نزدیکی به سال جدید و  در نظر بگیریم یا مشابه سال قبل 0566

چهارم  ماهه سهیلی که برای الحساب نیز حذف گردد. ضریب تعد ، با پیشنهاد آقای مهندس خرم کاملاً موافق هستم و کلمه علیآمده شیپتصویب شهریگ 

 است درست محاسبه شود و مورد توجه قرار بگیرد.

سوم را ندارند به همین  ماهه سهشاخص تعدیل  الآنکه  است نیاای که آقای مهندس خطیبی ارائه نمودند  آقای مهندس خرم، نکته :یجعفرریممهندس

تا این لحظه چون  سوم مشخص باشد ماهه سهاند، طبق فرماش شما اگر قطعی بنویسند باید شاخص تعدیل  الحساب را نوشته دلیل در مصوبه کنونی کلمه علی

بر  میینماکنم قید  ، پیشنهاد میدالحساب حذف شو کلمه علی دییفرما یمشاخص مشخص نیست و قرار است مصوبه هیأت مدیره در نظر گرفته شود اگر 

 مصوبه باشد. متن سوم اعمال گردد. آقای مهندس خرم فعلاً اجازه بدهید این کلمه در ماهه سهدوم است و در صورت اعلام شاخص  ماهه سهاساس شاخص 

اند که پیشنهاد شما ست که هنوز دوستان هیأت مدیره تصمیم نگرفتها دیگری که باید در نظر گرفته شود این مسئلهآقای مهندس خرم، مهندسخطیبی:

در  یعال حضرتبنویسم که دست  یا گونه بهچهارم هم اعمال شود را قبول نمایند. بنده سعی کردم که از لحاظ حقوقی  ماهه سهکه روند صعودی را برای  را

ی مرکزی بدهد و ای به شورا دهد باز باشد. اگر بخواهیم بنویسیم قطعی، وقتی است که آقای وزیر ابلاغیه ز طرف استان تهران پیشنهاد میاشورای مرکزی 

سوم را  ماهه سهزنم دولت در این هفته آخر،  حدس می ؛ کهسوم را بگیرید تا قطعی آمده و بعد روند صعودی را هم بگیرید ماهه سهپذیرند و  اعلام نماید که می

 ندهد و برای خودش دیونی به وجود بیاود. یراحت به

الحساب را در متن مصوبه پیشنهاد بدهید ولی وزارتخانه زیر بار  گیرد، مانعی ندارد علی تصمیم میها  وزارتخانه بر اساس پیشنهاد استانمهندسخرم:

 ت این پیشنهاد داده شود.، خوب اسرود الحساب نمی علی

 الحساب را قبول ندارند. امروز با آقای مهندس عبدی صحبتی داشتم، دقیقاً در تأیید فرمایش مهندس خرم، بحث علیمهندسصابر:

 متن مصوبه را به رأی بگذاریم.:یجعفرریممهندس

 مصوبات:

درصدردستورجلسهقرارگرفت2099دستورجلسهباموضوعاتخاذتصمیمدرخصوصافزایشتعرفهخدماتمهندسیسال29بند-3

خدماتمهندسیوباتوجهبهافزایشقیمتهزینهساختویگذارمتیق)اکثریتآرا(وپسازبحثوبررسیتازماننهاییشدنمبانی

ابلاغگردیدهاست،لذااعضایهیاتمدیرهیزیربرنامهازسویسازمانمدیریتوورماهیشهرتاپایان2300تعدیلسالیهاشاخصازآنجاکه

نهساخترامحاسبهوجدولذیل،جهتافزایشهزیالحسابیعلطوربه،2300تعدیلتاپایانشهریوریهاشاخصمقررنمودندبراساس

بهشورایمرکزیووزارتراهوشهرسازیپیشنهادگردد،همچنینمتوسطافزایش2099درسالالحسابیعلطوربهتعرفهخدماتمهندسی

کیو...(درنظرگرفتهشود.،شهرسازی،گاز،نقشهتفکییبردارنقشهساختمانیبرایسایرخدماتمهندسی)ترافیک،یهاگروهتعرفهدر

آرا(اتفاقبه)
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مهندسمهیارفرنیا–زادهمهندسجهانگیررستم-مهندسکامرانتیموری-تاجمالیغائبینهنگامرایگیری:مهندسبی

رادمهندسفخرالدینسلیمانی–غائبینجلسه:مهندسسعیدسعیدیان

گیرد. موضوع مکانیک را آقای  صورت می حل نشده و به نتیجه نرسیده است و خیانتی است که در حق اعضابحث شرکت شهریگ هنوز  مهندسخطیبی:

. ولی تا پول شرکت دیینما یمابلاغ  و در نهایت  ییدمبانی خدمات مهندسی حل نما حباید در شر بالاخره راد  رئیس، آقای مهندس خرم، آقای مهندس اکبریان

%، چهل درصد قرارداد 01که منظورمان از  میینما یمکنیم و قید  ای به شورای مرکزی ارسال می نخواهند برد. نامه قلم  به  دست دییننماشهریگ را پرداخت 

در زمان هیأت رئیسه سال دوم  .میینماای در این خصوص تصویب  در آخر جلسه هم مصوبه اًاست، خواهشمندم اگر این موضوع هم نیاز به مصوبه دارد حتم

گیری گذاشتیم که فارغ از بحث شورای مرکزی است. جدولی مربوط به ضرایب طراحی و  ای داشتیم و به رأی دوره ریاست آقای مهندس سعیدیان مصوبهدر 

فنی و عمرانی نفره بفرستد، با توجه به اینکه معاونت  3اختیار را به استان تهران داده است که موضوع را مصوب کند و به هیأت  9-02نظارت است، در بند 

کنم مطابق مصوبه قبلی  عوض شده است و با توجه به اینکه استاندار روابطش با سازمان بهتر شده است، این را برای سال دوم مصوب کرده بودیم. پیشنهاد می

 الآنمقدم نیز فرمودند،  یمؤمنمهندس  که طور همانرود. طراحی و نظارت بالا می ببلی ضرایقامسال هم این افزایش را در نظر بگیریم. مطابق متن مصوبه 

نیاز به اخذ اجازه از  عنوان چیه بهبرداری نیز دست ما است.  کنیم، ارجاع نقشه در سال سوم ارجاع نظارت دست ما است. ما از صفر متر چهار ناظره می

را ما مهندسین  بردار نقشهن جایگاه بسیار بالائی است. وظایف مهندس شهرداری تهران نداریم. قانون این اختیار را به هیأت مدیره داده است. جایگاه ما در قانو

و  خدمات، شرح یمهندس نظام یها سازمانتخصص لازم را نداریم. آقای محسن بهرام غفاری مدیر اجرائی  که یدرصورتکشیم  عمران و معماری به دوش می

نشده است و این ترک فعل ما  یروزرسان بهاستان تهران  یمهندس نظامابلاغ نموده است. تا به امروز توسط  0522را در سال  یبردار نقشهجدول هزینه قیمت 

ها در جداول بوده است. یکی دو نامه خدمت مهندس خرم ریاست محترم شورای مرکزی، ارسال نمودیم و امروز پیشنهاد اجرا و نظارت بر اساس همان نامه

شورای مرکزی به سازمان  0522اید و متنی که در سال رأی داده 0011گردیده است. متن مصوبه که در همین جلسه در خصوص تعرفه سال  مربوطه قید

ی که طبق نظرسنجی از دوستان اذعان داشتند که اعداد خوب یبردار نقشهایم و اجرا و نظارت  استان تهران ابلاغ نموده است میزان افزایش را بررسی نموده

. در زمان مهندس سعیدیان مصوبه هیأت مدیره باشد یمبرای دوره هشتم و ماندگار در کشور  است یماندگارو کار  یبردار نقشهاست برای شروع در بخش 

در آن زمان مغفول ماند. یبردار نقشهکه رشته  نمود یمداشتیم که رئیس سازمان را مکلف به اجرایی نمودن تمام هفت رشته 
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که بخواهد تعرفه،  رفت ینمرایی نمودن مصوبه جنبود واقعیت این است که شهرداری زیر بار ا یمهندس نظاممعضل اصلی اجرا نشدن  مقدم:یمؤمنمهندس

 که مهندس خطیبی اشاره نمودند سال گذشته نیز این مصوبه را داشتیم و تکلیف طور همانداشته باشد.  یبردار نقشهالزحمه یا معرفی ناظری در حوزه  حق

شهری قدم مطلوبی باشد.  وساز ساختاست و امیدوارم که این موضوع در جهت ارتقاء کیفیت  یبردار نقشهکردیم اجرای کامل قانون را که یکی از موارد حوزه 

 کمک کنند تا اجرائی گردد. دهم و انتظارم این است دوستان مثبت می یرأ هممن 

باشد، صرفاً صلاحیت طراحی و نظارت را داریم. در گذشته در موجود نمی یبردار نقشهدر حال حاضر صلاحیت اجرا برای مهندسی  مهندسعبدالملکی:

صلاحیت اجرا نداریم، به نظر من اگر قرار است  و ترافیک و شهرسازی یبردار نقشهنه ارتقاء پیدا کرد و برای  ازآن پسمواردی بحث اجرا لحاظ شده است ولی 

 در هیأت مدیره مصوب گردد فقط در خصوص نظارت مطرح گردد.

و  نامه مربوطه را برای وزیر محترم ارسال نمودند یبردار نقشهآقای مهندس خرم برای صلاحیت اجرا تأسیسات برقی و مکانیکی و مقدم:یمؤمنمهندس

 گرفته است که برای این سه رشته آزمون صلاحیت برگزار گردد. مورد موافقت ایشان قرار

 اگر موافق هستید موضوع را به رأی بگذاریم. مهندسمیرجعفری:

 مصوبات:

درصدردستورجلسهقرارگرفت2099دستورجلسهباموضوعاتخاذتصمیمدرخصوصافزایشتعرفهخدماتمهندسیسال29بند-0

مبحثدومّمقرراتملّیساختمان،مطابقجدول6-21درصدیجدول12بحثوبررسیاعضاءهیاتمدیرهباافزایش)اکثریتآرا(وپساز

ذیلجهتارائهبههیاتپنجنفرهاستانتهرانموردتاییدوموافقتقرارگرفت.

رایحاضر(20رایموافقاز20)

 

 



مهندسمهیارفرنیا–زادهمهندسجهانگیررستم-مهندسکامرانتیموری-تاجمالیغائبینهنگامرایگیری:مهندسبی

رادمهندسفخرالدینسلیمانی–غائبینجلسه:مهندسسعیدسعیدیان



نمایند. اگر موافق  مقدم ارائه می یمؤمنباشد که آقای مهندس  بند یازده دستور جلسه در خصوص بحث خرید دفاتر نمایندگی می مهندسمیرجعفری:

 هستید این بند را به صدر دستور بیاوریم. با رأی اکثریت صدر دستور جلسه قرار گرفت.
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بنا به سه دلیل شد.  شده ولی انجام نمی استان تهران از موضوعاتی است که همیشه مطرح می یمهندس نظامموضوع خرید ملک برای  مقدم:یمؤمنمهندس

 ای داشته باشند. از دوستان خواهشمندم به این موضوع دقت نظر ویژه

و حجم آبرویی که  وساز ساخت، حجم و حجم ترنور مالی، حجم اعضاها در کشور  استان یمهندس نظام نیتر بزرگ عنوان بهاستان تهران  یمهندس نظام -0

 باشد.آن  اقتصادی مالی ـ، تعداد عضو و وضعیت این خدماتبا بایست متناسب  می ، دفاتر و ساختمان مرکزیدارد

رغم  در این مقطع علی به صلاح نیست. ها در بانک پول و حفظ نقدینگی و با تورم روبرو هستیم هرسالهمتأسفانه  به دلیل شرایط اقتصادی مملکت -0

 باشد. و فصل و زمان مناسبی برای خرید دفاتر می ایم موضوعاتی که وجود دارد دچار رکود شده واسطه بهولی افزایش قیمت ملک 

 یزیر برنامهو صرفاً سود بانکی بگیریم یا اینکه برای پول و سرمایه  یم سالیان سال پول را در بانک بگذاریمرآیا اگر شرکت و یا پول خودمان باشد حاض -5

ست که همیشه و واقعیت این ادغدغه بسیاری از دوستان نیز بوده  ؟که ارزش بیشتری نسبت به سود بانکی داشته باشد کنیم می یگذار هیسرماو 

مدیره  یأتهاگر قرار باشد موضوع در صحن  ایم ای که در دو دوره اخیر داشته طبق تجربه .هستحواشی نیز داشته است که مستلزم مراقبت از موضوع 

که اختیار  ای تفویض نمود در دوره قبل هیأت مدیره موضوع را به کمیته شود. انجام نمی کار نیا وقت چیه نداشته باشد ول مشخصیئو مسمطرح شود 

و آقای  قای مهندس معزیآ آقای دکتر مقدم، مهندس خرم، آقای دکتر شکیب،آقای کنم از  تشکر می تام برای خرید ملک دفتر مرکزی را داشت.

توانیم امیدوار باشیم که دفتر مرکزی  هایی که داشت می تمام فراز و نشیببا که در دوره قبل  ای بودند ، اعضاء هیأت پنج نفرهیخان قربانمهندس 

که در انجام کارها وجود دارد، بعد از تکمیل و اتمام ملکی است که تأخیری  باوجوداستان تهران، ملکی دارد که در حال تجهیز است و  یمهندس نظام

باشند  که ملک استیجاری میعلاوه بر این برای باقی دفاتر شهرستان  باشد. ن تهران میساختمان استا یمهندس نظامهزار میلیارد تومان سرمایه برای 

م ییرسد مجدداً باید از همین تجربه استفاده نما . به نظر میهای بانکی سرمایه داریم معادل آن مبلغ در حساب که یدرحالشود  هزینه اجاره پرداخت می

 که اختیار تام برای میینماافرادی انتخاب  متشکل ازای  کمیته، که ملک در حال رکود است که یدرحالو  تا قبل از شروع سال جدید و افزایش تورمو 

است. آقای  ولی ابتر و عقیم مانده اشاره نمودند خصوص داریم که جناب آقای مهندس فرنیا مصوباتی نیز از قبل در این .خرید ملک داشته باشند

نمایند. برای حصول  ارائه می و دلیل اینکه چرا مصوبات قبلی ابتر مانده و مشکلات موجود اقدامات صورت گرفتهدر خصوص مهندس کریمی گزارشی 

دفاتر و اینکه دفاتر نمایندگی از حالت استیجاری خارج شوند جزئی از ملک باید تصمیم قاطعی در خصوص خرید ملک اتخاذ نمائیم و خرید  هنتیج

 دستاوردهای دوره هشتم باشد.

اسم ایشان جزء غایبین جلسه  جلسه صورتدر  چراکهبدهیم،  یا نامه دعوتو به آقای فخرالدین سلیمانی راد،  میینماالناس را رعایت  حق مهندسخطیبی:

 دسترسی کارتابل نیز برایشان باز نشده است، دعوتنامه هم از طریق واتساپ برایشان ارسال گردیده است. ،است شده  عنوان

نامه ویژه ارسال نمودم. شانیبه اآقای مهندس خطیبی بنده شخصاً با ایشان تماس گرفتم، شخصاً  میرجعفری:مهندس

 ، برایشان واتساپ نمودید.دیا نکردهنامه را کتباً ارسال  مهندسیگانگی:

 اند. آقای سلیمانی راد اعلام کردند برایشان واتساپ نمایم، دریافت نیز نموده مهندسمیرجعفری:

تصمیمی در این  هنمایند ک موضوعات قبل ارائه می در خصوصمصوبات در گروه اعلام گردیده و آقای مهندس کریمی نیز توضیحاتی  مقدم:یمؤمنمهندس

 خصوص اتخاذ گردد.
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باشد و صحبت جناب آقای مهندس میرجعفری کاملاً  طبق قانون حقوق الکترونیک هرگونه ابلاغ الکترونیک قابلیت ابلاغ دارد و رسمی می مهندسموسوی:

 .باشد یمصحیح 

 ،وآمد رفتباشد، بحث دفاتر نمایندگی، از حیث اجاره بهاء،  با توجه به اینکه در روزهای پایانی سال قرار داریم و ملک در وضعیت رکود می مهندسکریمی:

برای اینکه بتوانیم برای جامعه  باشد. از اعضاء هیأت مدیره خواهشمندم رأی مثبت بدهید، تبدیل به معضل شده است. لزوم خرید دفاتر انکارناپذیر می

 2 بازدید از گردیده است، یانداز راهنیز جدیداً  یندگیدفتر نما، با توجه به اینکه دو بار فراخوان انجام شده و تعداد یازده میینمامهندسین دفاتر را خریداری 

اعلام گردیده  5-02مالی و معاملاتی در بند  نامه نظام 02دفتر نمایندگی، توسط کارشناس خبره صورت گرفته است. در بحث خرید ملک، طبق ماده  6الی 

ام شده، گیرد. کارشناسی توسط کارشناس خبره رشته مربوطه انج که خرید کلان ملک توسط کارشناس رسمی یا کارشناس خبره رشته مربوطه صورت می

ای در خصوص خرید  ، خواهشمندم کمیتهمیینمادانید که دفاتر را خریداری  گردیده ولی به نتیجه نرسید. اگر صلاح می ارائهبازدید صورت گرفته و گزارش نیز 

 زه ریاست در این جلسه حضور دارم.نماینده رئیس سازمان و مدیر حو عنوان بهاین مهم، محقق گردد. البته بنده  مانده یباقدفاتر تشکیل شود تا در زمان 

 .دیینماشود را اعلام  می یریگ یرأآقای مهندس کریمی، پیشنهاد شفافی که از جانب شما مطرح و در خصوص آن  مهندسمیرجعفری:

 نمایندگی را انجام دهند.یا چهار نفر معرفی شوند و پس گرفتن رأی مثبت از طرف هیأت مدیره امر خرید دفاتر  5کنم  پیشنهاد می مهندسکریمی:

 چیست؟ خصوص نیاولیت آقای مهندس کریمی در ئآقای مهندس میرجعفری بفرمائید مس :دکترشکیب

طبق مصوبه قبلی هیأت مدیره، یک سال و نیم پیش مصوب شده بود که سه نفر از کمیسیون دفاتر و دو نفر از هیأت رئیسه انتخاب و  مهندسمیرجعفری:

خواهیم تیم خرید را  بندی نمایند. امروز می را پیگیری نمایند. به هر دلیلی سه نفر عضو کمیسیون دفاتر نتوانستند موضوع را جمعموضوع خرید دفاتر 

بحث این تیم قبل از عید خرید دفاتر را انجام دهند. با توجه به تأکیدی که اعضاء هیأت مدیره داشتند که هم  تا میینمامشخص و در این هیأت مدیره مصوب 

. آقای مهندس باشد یمای  اجاره صورت به الآناول را بحث خرید دفاتر است که  تیاولواجاره هتل آپارتمان مشهد مطرح شد و هم خرید دفاتر،  بودجه و هم

ی دفاتر صحبت کردند و ساؤولیت نمودند و موضوع را در دفاتری که با مشکل مواجه بودند پیگیری کردند، از دفتر بازدید نموده و با رئکریمی قبول مس

 پیشنهادی در جلسه مطرح نمودند. مجموعاًمقدم نیز صحبت کردند و  یمؤمنگزارش تهیه نمودند و با آقای مهندس 

 ریاست محترم ما به شما تفویض اختیار کردیم و شما به ایشان تفویض نمودید؟ دکترشکیب:

آقای مهندس کریمی را انتخاب نمودم. ایشان از دفاتر بازدید کردند  ،کننده یریگیپنماینده  عنوان بهشما به بنده تفویض نمودید و بنده  مهندسمیرجعفری:

 انتخاب نمودم. کار نیاایشان را برای انجام  کننده یریگیپنماینده  عنوان بهو گزارش تهیه نمودند که امروز ارائه گردید. به ایشان تفویض نکردم بلکه 

 .دیینما. آقای مهندس میرجعفری لطفاً شخصاً گزارش را ارائه دیینماکی لطفاً موضوع را روشن آقای عبدالمل دکترشکیب:

آقای رئیس، آقای مهندس گودرزی رئیس کمیسیون دفاتر هستند، با توجه به اینکه قرار است هیأت مدیره به این موضوع رأی بدهند که  مهندسخطیبی:

 که چرا خرید دفاتر پس از گذشت یک سال دیینما ارائهرئیس کمیسیون دفاتر لطفاً گزارشی  عنوان بهصدها میلیارد خرید انجام شود، آقای مهندس گودرزی 

. دیینمابرای ترکیب اعضاء اعلام  پیشنهادتان را ؛ ومیینماقدرت رأی بدهیم و افراد را عوض  برای هیأت مدیره روشن شود بعداً با مسئله نجام نشد؟ اول اینا

 ء جدید اعلام نمایند.آقای مهندس گودرزی توضیح دهند ترکیب اعضاء چگونه بود و چرا انجام نشد و پیشنهادشان را برای ترکیب اعضا کنم یمپیشنهاد 
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در بخش کارشناسی مایل هستم توضیح داده شود که به چه طریق کارشناسی انجام گرفت و شرایط کنونی چگونه است آیا ملک انتخاب  مهندسرادمهر:

 مصوبه بگیرید؟ دیخواه یمگردیده و آماده خرید است که 

نمودیم. برای خرید ملک در ابتدا یک نفر  هماهنگ کردیم و چارتی برای خرید آماده اند نوشتهمالی و معاملاتی را  نامه نظامبا آقای دری که  مهندسکریمی:

و پس از بازدید یک ملک که خرید آن  شده انتخابسه ملک در ابتدا ) اند نمودهکه اعضاء روسای دفاتر انتخاب  ییها ازملککارشناس منتخب هیأت مدیره 

در مرحله بعد که همه تأییدات لازم اخذ گردید، نامه را  شود یمو صلاح سازمان است انتخاب و معرفی گردیده است( فعلاً کارشناسی معمولی انجام  صرفه به

خذ و به سازمان و قیمت را ا دینما یممحرمانه از ملک بازدید  صورت به. کارشناس رسمی میینما یممحرمانه برای کارشناس رسمی دادگستری ارسال  صورت به

 .دینما یماعلام 

اشتباه بوده و قرار است اصلاح گردد یا  ابتدا بگذارید آقای مهندس گودرزی توضیحات را ارائه نمایند، ابتدا روشن شود که آیا قبلاً روند مهندسخطیبی:

 قرار است ما به آن رأی دهیم؟ الآناعضاء مشخص شده و  بیو ترکاینکه روند جدید 

 روند جدید نیست. کریمی:مهندس

 آقای مهندس گودرزی لطفاً بفرمائید که چرا نتوانستید این کار را انجام دهید؟ مهندسرادمهر:

چاپ  باشد یمآگهی فراخوان عمومی در روزنامه ایران که مصوب مجمع عمومی سازمان  دو بارآقای دکتر شکیب در کمیسیون معاملات  مهندسصابر:

ابلاغ نگردید و اقدام ابتر ماند و توسط  جلسه صورتگردید و یکسری املاک و مالکینی اعلام آمادگی نمودند جلسه کمیسیون معاملات نیز برگزار شد و 

و انتخابی انجام نشده است. باید مانده است  تمام مهینکه تعیین شده بود اعلام و ابلاغ نشد. تمام اقدامات قبلی ابتر و  ییها میتو  ها ونیسیکمریاست وقت به 

که سه نماینده از کمیسیون دفاتر معرفی نماید و همچنین دو نماینده  شد یممحول  62به کمیسیون دفاتر نمایندگی طبق مصوبه هیأت مدیره در اوایل سال 

ای با این ترکیب در این خصوص تشکیل دهند. از هیأت رئیسه انتخاب گردند تا هیأت پنج نفره

نیم ساعت به زمان جلسه اضافه گردد. با اکثریت آراء زمان جلسه نیم  تا میینما یریگ یرأدوستان با توجه به اتمام وقت قانونی جلسه  سالهیفر:مهند

 ساعت اضافه شد.

نفر اعضاء کمیسیون در سه تیم سه نفره بازدید از دفاتر به ایشان محول  6کمیسیون دفاتر نمایندگی با توجه به منطقه بندی که انجام داد  مهندسصابر:

 یها میتتوسط ریاست وقت سازمان به  وقت چیهصورت گرفته و املاکی که اعلام آمادگی کردند  یها فراخوانگردید ولی نتایج کمیسیون معاملات و 

 رها شد. تمام مهین صورت بهمالی و معاملاتی انجام شده بود  نامه نظاممیسیون خرید دفاتر اعلام نشد، به همین دلیل اتفاقاتی که طبق روال قانونی و ک

با این  ییدهایخر نامه امنظو طبق این  باشد یم در رابطه با خرید دفاتر بسیار ضعیف و مبهم و گنگ باشد یممالی معاملاتی  نامه نظامنکته دیگر در خصوص  

نظارتی باید اخذ  یها دستگاهاستعلام صورت گیرد. از  ربط یذمثال برای یک ملک بیست میلیارد تومان هزینه شود به نظر بنده باید از مراجع  طور بهارقام 

 .باشد ینممبهم است و زیاد قابل استناد  ؛ وکند ینممالی و معاملاتی کفایت  نامه نظام 02-5صورت گیرد چون بند  استعلام و نظریه



. بنده در جریان نیستم که هیأت مدیره کارشناسی اند نمودهبازدید  ها ملکآقای مهندس کریمی فرمودند کارشناس منتخب هیأت مدیره از مهندسیگانگی:

دو برسند ولی از نظر ما  یبند جمع. ریاست محترم اشاره کردند سه نفرکمیسیون دفاتر نتوانستند به ام بودهرا منتخب کرده باشد. شاید من در جلسه غایب 

 هیأت مدیره نیز  . یک مصوبهشوند یم جا جابههیأت رئیسه  اعضاءبرسند چون اعضاءکمیسیون دفاتر ثابت بودند ولی  یبند جمعهیأت رئیسه نتوانستند به  نفر
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که چرا مصوبه قبلی اجرائی نشده  میینماو بعد به حرف خودمان پایبند نیستیم. ابتدا بررسی  میزن یمهیأت مدیره حرفی  عنوان بهاگر ما  در اینخصوص داریم.

 است و اگر مصوبه فاقد قابلیت اجرائی شدن است روال دیگری در پیش بگیریم.

 دارم لطفاً پاسخ بفرمائید. سؤالریاست محترم سازمان چند  مهندسفرنیا:

قاعدتاً یا باید  ایشان مطرح گردید. توسطهستم ولی متوجه نشدم چرا موضوع  قائلمقدم  یمؤمن مهندساحترامی که برای دوست خوبم جناب آقای  رغم یعل

آقای  مقدم موضوع را ارائه نمودند. یمؤمنتوسط مهندس یا ریاست سازمان یا توسط شخص دیگری. متوجه نشدم چرا  شد یمتوسط مهندس گودرزی ارائه 

، بهتر است کارشناس منتخب رئیس حوزه ریاست مییبگوهستند. به نظر بنده بهتر است  که آقای نادری کارشناس منتخب هیأت مدیره دندموفرکریمی 

با این مضمون که در  گردد یمارسال واتساپ  تنظیم شده که برای هیأت مدیره از طریق یجلسات صورت. هیأت مدیره که شخصی را منتخب ننموده است

 تیدرنهابد است و  0خوب است، گزینه  0و از این املاک بازدید شده است )گزینه  با حضور این افراد تشکیل شده است جلسه مورخ فلان نامه فلان

هیأت . متأسفم برای سازمان که اگر قرار باشد سازمان نیست . آقای مهندس میرجعفری این شرایط ادارهرندیگ یمتهدید از هیأت مدیره امضاء  و با( یبند جمع

کمیسیون  .مینما یممطرح شود مطرح  ییدرجاکه  که اگر نیاز است شده  ضبطبنده مستند است با صدای  یها صحبتباشند.  سؤالمدیره به این شکل زیر 

تا در هر  عزم بر خرید است هیأت رئیسه نیز نفرات برتر خودش را اعلام نماید، اگر نموده استانتخاب  سه نفر یا پهنهدر هر  خودش را نفرات منتخبدفاتر 

ولی  .شود یمو ملک خریداری  ندینما یمامضاء و تأیید  بود یا اکثریتشان باشد نفر و اگر ملکی مورد تأیید این پنج ها را انجام دهندداین پنج نفر بازدی یا پهنه

موردی  بسته چشمو  پشت کنم یمهندس نظام سازمانعضو  و توقع داشته باشید بنده به حقوق اعضاء حاضری بگذارید جلوی بنده جلسه صورتاینکه شما یک 

، حتی از ارائه قیمت است محدودهدر چه  دیینما یمکردم که قیمت املاکی که اعلام  سؤالحتی از دوستان  را امضاء نمایم، هرگز این اتفاق نخواهد افتاد.

. مگر بنده ماشین سه تا ملک، یک میلیارد تومان است یا چهار میلیارد تومان است یا چهل میلیارد تومان دانم ینمملک خودداری شده است. من  اولیهقیمت 

پاسخ ما  خواهند یم دفاتر گذار استیسگودرزی در کمیسیون  مهندسآقای  دانم ینم ؟ردیگ یمتوسط دوستان در اختیار بنده قرار  ها فرمامضاء هستم که این 

باید بازنگری  یگذار استیسرئیس و آینده کمیسیون  در موردندهند ما  اگر پاسخ ما را قاعدتاً رئیس کمیسیون باید پاسخ ما را بدهند. را بدهند یا شما را؟

چون کمیسیون  باشد ینمکه در جلسه شد اگر در خصوص خرید دفاتر کوتاهی صورت گرفته این قصور متوجه کمیسیون دفاتر  ییها صحبتبا توجه به  کنیم.

وجود داشته است و در این دوره هم که  یمسائلاست. ولی در سال اول و دوم هیأت رئیسه  شده  ارائهنموده و درج در روزنامه شده و موارد  یرسان اطلاعهم 

امضاء  کار انجام شود و هیأت مدیره تأیید و اگر قرار است در هیأت مدیره طبق فرمولی .گردد یم ر لیست منتخب پنج نفره ارسالبدر گروه مبنی  ییها امیپ

 را نخواهم کرد. کار نیابنده  ید،نما

 

خواستار تخلیه ملک  خانه صاحب هرروزدفتر نمایندگی که  2-2در این دوره هیأت مدیره قرار است،  میگذار یمفرض را بر این  مهندسمیرجعفری:

در اینخصوص  میخواه یماعضاء هیأت مدیره  عنوان به، فرض را بر این بگذاریم در بیرون از هیأت مدیره شخصی پیگیر این موضوع نیست و ما باشد یم

نفر را انتخاب کنیم تا برای خرید دفاتر نمایندگی اقدام نمایند. کمیسیون معاملات فراخوان زده و یک ماه  0-5یره . امروز در هیأت مدمیینما یریگ میتصم

از کمیسیون دفاتر بوده یا هیأت  یکار کم میگو ینمتا مناقصه انجام شود، مالک قیمت را عوض کرده وی یا ملک را فروخته و رفته است. من  برد یمزمان 

و تصمیم دارند اجاره بهاء  شود یمتا از املاک ما مدام اخطار تخلیه داده  00-01 . برایمیا دهینرسبه نتیجه  الآن اند کارکرده لآ هدیات، اگر همه رئیسه بوده اس

. اعضاء محترم میکن ینمکه سازمان پول دارد ولی برای خرید اقدام  است یحالکه سازمان گرفتار است. این در  دانند یمرا چندین برابر افزایش دهند چون 

 . هدف این است.میینماپیش از عید این املاک را خریداری  یا هیحاشبدون هیچ  کنم یمهیأت مدیره خواهش 

 اجازه بدهید رئیس کمیسیون دفاتر اعلام نماید که چه اتفاقی افتاده است. مهندسخطیبی:

 ؟دیینما یمدر مورد تهدید هم بفرمائید که آیا تأیید  دکترشکیب:
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 رأی دهید. دیخواه یمو اهل تهدید نیستم. شما مختارید به هر شخصی  ام نکردهبنده تهدید  مهندسمیرجعفری:

 باشند یمنفر  6از هیأت رئیسه و سه نفر از اعضای کمیسیون دفاتر انتخاب شدند. اعضای کمیسیون  دو نفرانجام شد و طی آن  یا مصوبه مهندسگودرزی:

شدند و دو عضو هیأت رئیسه در گروه  یبند میتقسسه نفره  یها گروه صورت بهاز اعضاء کمیسیون  هرکدامانجام دادیم و  یبند پهنهکه ما در قالب سه پهنه، 

شکل بگیرد  خواست یمگروه  نکهیمجردا بهکه با آن مواجه شدیم این بود که  یا مسئلهشدند. ر سه نفره متغی یها گروهعضو ثابت شدند و اعضاء کمیسیون در 

. به نظر بنده اگر قرار دیرس یماینکه اقدام اجرایی در شرف وقوع بود دوره اعضای هیأت رئیسه به اتمام  محض به. شد یمو اقدامی نمایند هیأت رئیسه عوض 

ه است بیش از یک سال است که اعضاء را معرفی انجام داد یدرست به. کمیسیون کارش را میینمااسامی را صراحتاً مشخص  میینماتصویب  یا مصوبهاست 

تشکیل نگردید. اینجا  یتهکمتحت عنوان  یا جلسهشدم، ولی  خواستار تشکیل جلسه یا نامهبا ارسال  نموده است، حتی در دوره آقای سعیدیان بنده رسماً

سه نفر از کمیسیون دفاتر و دو نفر از  طبق مصوبه هیأت مدیره صراحتاً به چراکه اند شدهسه نفره انتخاب  یها گروهنفر در  6 شبحه داریم در بحث اینکه

 یا دو نفر از هیأت رئیسه با ذکر نام و سه نفر از اعضاء کمیسیون مشخص گردند. میینماهیأت رئیسه باید انتخاب گردند. یا باید شبحه را رفع 

 خورد یمکه برای سازمان رقم  یا بودجهل داریم بریم بخریم(، مستحضر هستید در پو)گفتند که  یا جملهآقای مهندس میرجعفری  عبدالملکی:مهندس

سود حاصل از  دینما یممربوط به یکی دو سال گذشته بوده است که اعلام  یا نامه. ندینما ینم ینیب شیپدرآمد  عنوان بهرا  یگذار سپردهاصلاً سود حاصل از 

خرید املاک باید از محل درآمد سازمان تأمین گردند بنابراین چون  یا هیسرما یها نهیهزبنابراین  شود ینمگرفته  درآمد در نظر عنوان بهبانکی  یها سپرده

محل تأمین اعتبار مالی جهت  یجعفر ریمبرای خرید ملک استفاده کرد. آقای مهندس  از محل سودهای بانکی توان ینم شود ینمسود سپرده درآمد حساب 

 .دیینمانموده سپس در خصوص خرید اقدام خرید دفاتر را اعلام 

دولتی که توسط سه کارشناس رسمی دادگستری، یک نفر از طرف خریدار یک نفر از  یها در سازمانعرف  صورت بهجهت خرید ملک  مهندسموسوی:

شد امکان  یگذار متیقکه اگر ملکی با نرخی  ندینما یماساس فروشنده و خریدار امضاء  بررا  یا نامه تفاهمکه مالک  نیالطرف یمرضطریق فروشنده و یک نفر 

ملک را به سازمان بفروشد وجود نخواهد داشت. بحث قانونی  یا فروشندهالزامی برای اینکه  گونه چیهکه صحبت شد  ییندهایفراخرید ملک فراهم گردد. بقیه 

 یا مصوبه تواند یمو به چه صورت انجام شود نیز جای بحث و بررسی دارد که در این خصوص هیأت مدیره از محل اختیارات خود  یا بودجهاینکه از محل چه 

 را تعیین نمایند. یگذار متیقحتماً باید تیم سه نفره کارشناسان رسمی  یگذار متیقارائه نماید. برای 

 :مینما یمبه سه مورد اشاره  دکترشکیب:

 انجام شود. سرعت به که است نیا حل راهبهترین و  است یضرورخرید ملک امری  -0

اول ساختمان زمرد را بازدید نمودیم و طی اتفاقاتی به مدت یک سال  را به حداقل برسانیم. در دوره هفتم ها هیحاشبرای انجام خرید املاک باید  -0

بار چنینی  این مسائل. در به سراغ ساختمان ارغوان رفتیم بعدازآن اعلام نمودند. میلیارد 20میلیارد بود و  56درگیر حاشیه شدیم. قیمت ملک 

حتماً  مقدم یمؤمن خصوص ساختمان ارغوان آقای مهندس در .به دوش آقای کریمی و مشاور نیست، بار بر دوش سازمان قرار دارد مسائلهمه 

 که به دو نفر دیگر واگذار کرده بودند بانک مسکن بود% آن متعلق به 03 % آن متعلق به ستاد فرمان اجرایی امام بود33که  دییفرما یمشما تأیید 

با خرید بودیم که از  در تلاشکه برای خرید ملک انتخاب شده بودند همه  یا تهیکمدر بود.  % برای بانک مسکن باقی مانده9و  %33-% 56یعنی 

یکی از افراد کمیته سازمان بود در نمودیم و بعداً متوجه شدیم که دستی تهیه  جلسه صورتانجام دهیم.  یا هیحاش ولتی خرید بید یها دستگاهاز 

ایجاد  ابهام دست نیازا. اتفاقاتی میا نمودهواگذار نموده بود و ما مجدداً ملک را از آن دو نفر خریداری به دو نفر دیگر  ملک را بانک مسکن خودش

 .کند یم
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اتفاقاتی که در ساختمان زمرد  یلبه دل .میینماروال را طی  کنم یمخواهش  ما در اینجا خیلی در معرض آسیب هستیم یا هیحاش مسائلفارغ از   -5

خرید ساختمان توجه  به بخشنامه خرید ساختمان ارائه نمودند. تقاضا دارم نامه بخشو  نامه وهیشافتاد آقای دکتر مظاهریان و آقای دکتر شیبانی 

 یا خبرهو اصرار به امضاء دارند و کارشناس  اند کردهتهیه شده و تعدادی هم امضاء  یا جلسه صورتمطلبی که آقای فرنیا اشاره کردند که  ؛ ودیینما

صحیحی برای خرید ساختمان ، این روش باشد یمهر روز در حال نوسان و تغییر  ها متیقکه  میینما، توجه اند نمودهصوص اعلام نظر در این خ

شما رأساً و شخصاً باید موضوع را . ضمن احترام به آقای کریمی، جناب آقای میرجعفری هیأت مدیره به شما تفویض اختیار نموده است نیست

 .دیینماپیگیری 

 نمودم که موضوع را پیگیری کنند.آقای دکتر توقع شما این است که بنده به املاک مراجعه کنم؟ بنده نماینده انتخاب  مهندسمیرجعفری:

در هیأت مدیره  بعداًکنید و  لیوتحل هیتجزکه شخصاً گزارش دهید و قبل از جلسه از مهندس کریمی اطلاعات را بگیرید و  است نیاتوقع بنده  دکتر شکیب:

 گویم که هم حرمت سازمان هم شما و هم آقای کریمی حفظ شود. . دلسوزانه میدیینماارائه  گزارش

. هر شخصی را صلاح میشو یمو مجدداً متضرر  گردد یمتمدید  ها نامه اجارهجز اینکه  دهد ینماگر خرید را انجام ندهیم اتفاقی رخ  مهندسمیرجعفری:

که کار کارشناسی و خرید را انجام دهد. اگر درگیر کمیته و کمیسیون شویم موضوع  دیینماانتخاب  نماینده هیأت مدیره با اختیارات تام، عنوان به دیده یم

نمودند مورد تأیید نیست مجدداً  یآور جمعکریمی  یآقاتا قبل از عید خرید را انجام دهند. اگر اطلاعاتی که  میینماحل نخواهد شد. دو سه نفر انتخاب 

 نمایند. یآور جمعاطلاعات 

 را انجام داده است. یگذار متیقکارشناس  الآنمن متوجه نشدم  آنچه:کریمیمهندس

از  اریالاخت تامیک نفر نماینده  برود و اشخاص مشخص بشوند اینکه موضوع به کمیته و کمیسیون یجا بهخیر. بحث امروز این است که  مهندسمیرجعفری:

جلسه امروز تعیین  بحث .ماند یمه هشتم  رید صورت نگیرد افسوس برای دورهیأت مدیره انتخاب شود و خرید را انجام دهد. اگر رأی ندهیم و این خ

 .باشد یمنمایندگان ویژه هیأت مدیره در خصوص خرید دفاتر 

 .دیینماهستند از ایشان در این خصوص استفاده  یا زبدهآقای مهندس موسوی کارشناس بسیار  مهندسرادمهر:

آقای مهندس میرجعفری شما به مصوبه قبلی هیأت مدیره که قرار بود از هیأت رئیسه و کمیسیون دفاتر نماینده انتخاب شود خط آنچه:کریمیمهندس

؟ کمیسیون دفاتر نمایندگانش را معرفی کرده و نمایندگان هیأت رئیسه نیز معرفی شده بودند و مقرر بود به کار خرید دفاتر را به انجام دیکش یمبطلان 

 رسانند.

از همین هیأت مدیره نماینده مستقیم انتخاب شود و خرید  میخواه یماز مصوبه قبلی شش ماه گذشته است و خروجی نداشته است.  مهندسمیرجعفری:

 را انجام دهد.

. اگر علت را شود یمقبلی با موفقیت انجام نشده چه تضمینی وجود دارد که این مصوبه با موفقیت انجام  آقای رئیس اگر مصوبه مهندسیگانگی:

 اصلاحات را انجام دهیم. میتوان ینمو  میشو ینمدلایل را متوجه  می ننما یشناس بیآس

نماینده هیأت رئیسه و سه نفر نماینده کمیسیون دفاتر انتخاب  دو نفردر هیأت مدیره تصویب شده که  یا مصوبهآقای میرجعفری  :رستمزادهمهندس

 . از چه زمانی هیأت رئیسه نماینده معرفی کرده است؟کرد ینمشدند، چند سالی هیأت رئیسه نماینده معرفی 

 برگزار نشد. یا جلسهدوره قبل هم نماینده هیأت رئیسه هم انتخاب شد ولی  مهندسگودرزی:
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مشارکت اعضای کمیسیون  یبراکه رئیس کمیسیون  یا هینظرنماینده هیأت رئیسه دو سه هفته است که انتخاب گردیده و بر اساس  مهندسرستمزاده:

فرصتی به کمیسیون دفاتر نیز بدهیم  اند شدهنمایندگان هیأت رئیسه انتخاب  که ییازآنجا کنم یمکردن را اعمال نمودند. پیشنهاد  یبند پهنهداشت پیشنهاد 

 .می ننماسه نماینده خود را انتخاب و معرفی نمایند و مصوبه قبلی را ابطال تا 

فقط دو هفته زمان مفید باقی مانده است. مهندسرادمهر:

نفری  6آقای مهندس گودرزی به نکته اساسی اشاره نمودند. یکی از مسائلی که بعد از مصوبه به نتیجه نرسیدیم تشکیک بین متن مصوبه و  مهندسرضوی:

فر در مصوبه هیأت مدیره فقط به سه ن که یدرحالانجام شد و سه گروه سه نفره تشکیل گردید  یبند پهنهکه در کمیسیون دفاتر انتخاب شدند. در کمیسیون 

 .شد یمحل  مسئلهاز اعضاء کمیسیون دفاتر اشاره شده بود. این مطلب باعث وقفه در انجام مصوبه شد شاید اگر در کمیسیون سه نفر انتخاب شده بودند 

 هم آقای مهندس گودرزی دقیقاً بین چه کسانی بود؟ دییفرما یمتشکیکی که هم شما  مهندسیگانگی:

. اگر تبدیل به خورد یمکه در بانک است چه اتفاقی برایش رقم  یا هیسرماهر روز این  نکهیاز اخرید دفاتر اتفاق خوبی است و بترسیم  عبدالملکی:مهندس

کنم نمایندگانی از  یشنهادیپ. شود یممورد شائبه است که دستخوش چه اتفاقی  روز هرنسبت به سودهایی که  کند یمبالاتری پیدا  افزوده  ارزشملک شود 

که  یا هیسرماکه آقای دکتر شکیب به آن اشاره نمودند، برابر  یا هیابلاغو برابر  باشد یمکه در این باب موجود  یا نامه نظامهیأت مدیره انتخاب شوند و برابر 

 دیینما یمو نمایندگانی که انتخاب  ابدی یم که تا چه سقفی بودجه اختصاص دیینماکرده است، عدد و رقم هم مشخص  ینیب شیپسازمان در این خصوص 

 آنکه تمام شرایط فراهم باشد. شرط بهانجام این کار اقدام خوبی است  باشندشما  دار امانتبتوانند از هر حیث 

از گروه آقایان مهندس گودرزی، مهندس رئیسی و مهندس فرنیا، جناب آقای  سه گروه تقسیم شد و دفاتر بهبا توجه به اینکه کمیسیون  مهندسکریمی:

دیره مهندس رئیسی در تمام بازدیدهای املاک حضور داشتند. آقای دکتر شکیب، کارشناس هنوز انتخاب نگردیده است و با نظر و رأی اعتماد هیأت م

 .میینماد تا بتوانیم ملکی برای اعضاء خریداری بر اساس وضع موجود رأی مثبت بدهی کنم یم. خواهش گردد یمانتخاب 

 دیگر اسامی را اعلام بفرمائید. بار کیآقای مهندس کریمی  مهندسرادمهر:

و آقای مهندس گودرزی، آقای مهندس فرنیا و آقای مهندس پیام رئیسی، در منطقه لواسان، اوشان فشم، شمشک، دماوند، فیروزکوه  مهندسکریمی:

 دند.نماینده بو یشهرر

 و شهریار نماینده بودند.آقای مهندس رستم زاده، آقای مهندس هاشمی و آقای مهندس سعیدیان در صالحیه، کهریزک، 

 نماینده بودند. چهاردانگه، پیشوا، باغستان و آباد حسنآقای مهندس صابر، آقای مهندس یگانگی و آقای مهندس رضوی در پاکدشت، تهران جنوب، 



.دیبود یگذار استیسخبر نداریم همه که عضو کمیسیون  دییگو یمپس چرا  رادمهر:مهندس
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گیری  باشد را در همین جلسه هیأت مدیره رأی کنم همین ترکیب اعضاء که مصوب کمیسیون می آقای مهندس میرجعفری پیشنهاد می مهندسخطیبی:

 .میینما

 اند. ولی خریدی انجام نداده اند بودههمین ترکیب اعضاء مصوب هیأت مدیره  مهندسکریمی:

 اند. آقای مهندس کریمی شما که اشاره کردید در بازدید حضور داشته مهندسرادمهر:

کنم. بنده باید پاسخگوی  در اختیار بنده قرار گرفته که همه موارد در آن نوشته شده است. مسلم است که بنده امضاء نمی یا جلسه صورت مهندسفرنیا:

 سازمان باشم.اعضاء 

بندی برای هر پهنه سه  اعلام نکرده بلکه در پهنه ندهینفر نما 6کمیسیون مطابق مفاد مصوبه اقدام نموده است و برای هیچ دفتری  کریمیآنچه:مهندس

 نماینده انتخاب نموده است.

 ه و این ترک فعل است.فتدو سال است که در کمیسیون اقدامی صورت نگر مهندسکریمی:

 گذرد. ترک فعل؟ دو هفته از انتخاب نمایندگان هیأت رئیسه می دییگو یمآقای کریمی چرا  فرنیا:مهندس

 یساز شفافمتوجه شدم در رابطه با خرید دفاتر متوجه نشدم لطفاً در اینخصوص  یخوب بهکه بنده در خصوص تعرفه مکانیک  طور همان دکترشکیب:

 بفرمائید.

داریم )آقای  نظر اتفاقواقعیت موجود این است که خرید دفاتر انجام نشده است به دنبال دلایل نباشیم. اگر همگی برای خرید ملک  مقدم:یمؤمنمهندس

ف ابلاغی که توسط آقای مظاهریان ابلاغ گردیده و در آن روش خریدی را تعری نامه وهیشدکتر شکیب و آقای عبدالملکی نظر مثبت اعلام نمودند(، با نظر به 

شود نشده است و ابهامی در این  یبند پهنهاز کمیسیون دفاتر، اشاره به اینکه به سه دسته  نفر 5و مصوبه قبلی هیأت مدیره که در آن اشاره شده  اند نموده

 نفره درآیند. 3نفر از افرادی که تمایل دارند به عضویت  5خصوص وجود دارد، 

.میینما یمبا توجه به اتمام وقت ختم جلسه را اعلام  مهندسالهیفر:
















